
PROTOKOŁ Nr XX /2013 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 25 marzec 2013r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad 

godz. 16
00 

 
 

W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, jeden radny dołączył do obrad w trakcie czwartego 

punktu obrad, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał wszystkich 

Radnych, Panią Wójt Stanisławę Kurowską, Sołtysów oraz pracowników urzędu gminy. Uczczono 

minutą ciszy zmarłego w lutym Sołtysa Piotra Serockiego oraz powitano nowego Sołtysa Sołectwa 

Kasparus – Małgorzatę Serocką 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Porządek obrad rozszerzono za 

wnioskiem Wójt o punkt – W sprawie reprezentowania Gminy Osiek w zgromadzeniu 

Związku Gmin Wierzyca. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 głosów 

• wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 głosów 

• wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad.2 
Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w gm. 

Osiek za 2012 r. Sprawozdanie streściła Pani Przewodnicząca Teresa Eggert. Wynagrodzenia są 

zgodne z Kartą Nauczyciela oraz poszczególnym stopniem awansu. Komisje wnoszą o przyjęcie 

sprawozdania. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.2a 
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Osiek w zgromadzeniu Związku 

Gmin Wierzyca. Połączone Komisje wyraziły zgodę na reprezentowanie Gminy Osiek na 

Zgromadzeniu przez Panią Irenę Patan – Sekretarz i zarazem Zastępcę Wójta. Pani Wójt dodała, iż ta 

uchwała pozwoli na usystematyzowanie naszej reprezentacji w Związku Gmin Wierzyca. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XX/117/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

Zmiany w budżecie zreferował Skarbnik Gminy. Zmiany są podyktowane zmianami wydatków w 

poszczególnych działach. 

-Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała że proponowane zmiany w 

budżecie, zostały szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji. Połączone Komisje 

wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XX/118/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.4 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Osiek została szczegółowo omówiona podczas spotkania połączonych komisji, 

zmiany są związane z podejmowaną uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały        -  0 

- wstrzymało się od głosu                   -  0  

Uchwała nr XX/119/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia  zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 2014 roku. 

Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik  Gminy. Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej powiedziała , że uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego została omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Jak w pozostałych latach, komisje 

nadal podtrzymują stanowisko, by nie wyodrębniać w budżecie funduszu sołeckiego. 

Przeprowadzono głosowanie : 

- za  podjęciem uchwały głosowało - 12 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 1 radny 

- wstrzymało się od głosu                 - 2 radnych 

Uchwała nr XX/120/2013 została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osiek w 2013 roku. 

Proponowaną uchwałę omówił Inspektor Romuald Popławski. Podejmowana uchwała wynika z 

obowiązującej Ustawy. Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej zadała pytanie, 

co ze sterylizacją bezdomnych kotów i psów. Podejmowana uchwała nie przewiduje sterylizacji. 

Połączone Komisje wnoszą o przyjęcie uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie : 

- za  podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XX/121/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/100/2012 Rady Gminy Osiek z dnia 30 

listopada 2012 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osiek 



stanowiący załącznik Nr 1 do Uchwały Nr XVII/100/2012 Rady Gminy Osiek z dnia 30 listopada 

2012 r. 

Proponowaną uchwałę omówił Inspektor Romuald Popławski. Podejmowana uchwała zmienia 

brzmienie w § 7 – dokładne określenie terminu deratyzacji. Przewodnicząca Komisji Gospodarczej 

Pani Teresa Eggert przedstawiła stanowisko Połączonych Komisji, które wnoszą o przyjęcie uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie : 

- za  podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XX/122/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 
Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 za rok 2012. Sprawozdanie 

przedstawiła w trakcie posiedzenia Połączonych Komisji przez Inspektor Małgorzatę Klein. Pani 

Przewodnicząca Teresa Eggert przedstawiła stanowisko Połączonych Komisji – za przyjęciem 

sprawozdania. Jednocześnie podkreśliła dobrą współpracę i wsparcie dla Naszych lokalnych 

organizacji. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad.9 
Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z działalności za 2012 rok. Sprawozdanie przedstawiła 

Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjne Urszula Szczepińska. Pani Przewodnicząca Teresa Eggert 

przedstawiła stanowisko Połączonych Komisji – za przyjęciem sprawozdania. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad.10 

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013r. Plan pracy przedstawiła Pani Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjne Urszula Szczepińska. Pani Urszula dodała, iż plan pracy jest otwarty na nowe 

propozycje kontroli. Pani Przewodnicząca Teresa Eggert przedstawiła stanowisko Połączonych 

Komisji – za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Plan pracy został przyjęty jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie w sprawie Związku Gmin Wierzyca oraz w sprawie 

umów z dotychczasowymi przewoźnikami. Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława 

Kurowska – Związek Gmin Wierzyca funkcjonuje zgodnie z Ustawą. Umowy z 



dotychczasowymi przewoźnikami wygasają na mocy Ustawy. Proces uchwał w Związku 

Gmin Wierzyca trwa zgodnie z założonymi terminami. Prace legislacyjne nadal są w toku, 

dużo informacji jest zamieszczonych na stronie internetowej Związku Przewodniczący Jerzy 

Kłos uściślił, iż ważne jest postępowanie zgodnie z umowami z dotychczasowymi 

przewoźnikami. 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie w sprawie zamknięcia drogi powiatowej do miejscowości 

Kasparus. Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława Kurowska – jest to związane z 

remontem mostu w miejscowości Szlaga. Objazdy dla pojazdów zostały zaplanowane i 

wytyczone, przygotowana została kładka dla pieszych. 

- Pan Przewodniczący Jerzy Kłos złożył życzenia świąteczne i zaprosił wszystkich na kolejne 

posiedzenie Połączonych Komisji (18-04-2013) oraz posiedzenie Rady Gminy (26-04-2013) 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

 


